

Bill C-352, An Act to amend the Post Office Act (search with warrant of suspicious material).—*Mr. Robinson.*

Bill C-353, An Act to amend the House of Commons Act (Internal Economy autonomy).—*Mr. Lambert* (Edmonton West).

Bill C-354, An Act to amend the Canada Elections Act.—*Mr. O'Sullivan.*

Bill C-355, An Act to amend the Criminal Code (preventive detention).—*Mr. Orlikow.*

Bill C-356, An Act to amend the Broadcasting Act (equal time to opposition parties).—*Mr. Orlikow.*

Bill C-357, An Act to amend the Canada Evidence Act (incriminating statements).—*Mr. Orlikow.*

Bill C-358, An Act respecting employment with the Government of Canada not covered by the Public Service Employment Act.—*Mr. Orlikow.*

Bill C-359, An Act to amend the Public Service Staff Relations Act.—*Mr. Orlikow.*

The Order being read for the consideration of a motion to concur in a Ways and Means motion to amend the Customs Tariff (Sessional Paper No. 302-1/311), laid upon the Table, Wednesday, October 13, 1976;

Mr. Blais for Mr. Macdonald (Rosedale), seconded by Mr. Gillespie, moved,—That the motion be concurred in.

And the question being put on the motion, it was agreed to.

Pursuant to Standing Order 60 (11), on motion of Mr. Blais for Mr. Macdonald (Rosedale), seconded by Mr. Gillespie, Bill C-15, An Act to amend the Customs Tariff was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

The Order being read for the second reading of Bill C-14, An Act to provide for the resumption and continuation of longshoring and related operations at the Port of Halifax;

Mr. Munro (Hamilton East), seconded by Mr. Lang, moved,—That the Bill be now read a second time and by unanimous consent, referred to a Committee of the Whole.

After debate thereon, the question being put on the motion, it was agreed to.

Accordingly, the Bill was read the second time, considered in Committee of the Whole, reported without amendment, concurred in at the report stage and, by unanimous consent, read the third time and passed.

The Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs of Bill C-8, An Act to amend the Financial Administration Act and to repeal the Satisfied Securities Act;

Bill C-352, Loi modifiant la Loi sur les postes (inspection des articles suspects autorisée par mandat).—*M. Robinson.*

Bill C-353, Loi modifiant la Loi sur la Chambre des communes (autonomie en matière de régie intérieure).—*M. Lambert* (Edmonton-Ouest).

Bill C-354, Loi modifiant la Loi électorale du Canada.—*M. O'Sullivan.*

Bill C-355, Loi modifiant le Code criminel (détention préventive).—*M. Orlikow.*

Bill C-356, Loi modifiant la Loi sur la radiodiffusion (temps de diffusion égal aux partis de l'opposition).—*M. Orlikow.*

Bill C-357, Loi modifiant la Loi sur la preuve au Canada (déclarations incriminantes).—*M. Orlikow.*

Bill C-358, Loi concernant les emplois au gouvernement du Canada qui ne sont pas du ressort de la Loi sur l'emploi dans la Fonction publique.—*M. Orlikow.*

Bill C-359, Loi modifiant la Loi sur les relations de travail dans la Fonction publique.—*M. Orlikow.*

Il est donné lecture de l'ordre portant prise en considération d'une motion des voies et moyens tendant à agréer le Tarif des douanes (document parlementaire n° 302-1/311), dont avis a été déposé sur le Bureau de la Chambre le mercredi 13 octobre 1976.

M. Blais, au nom de M. Macdonald (Rosedale), appuyé par M. Gillespie, propose,—Que cette motion soit maintenant agréée.

Cette motion, mise aux voix, est agréée.

En conformité des dispositions du paragraphe (11) de l'article 60 du Règlement, sur motion de M. Blais, au nom de M. Macdonald (Rosedale), appuyé par M. Gillespie, le Bill C-15, Loi modifiant le Tarif des douanes, est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

Il est donné lecture du Bill C-14, Loi portant reprise du débardage et des activités connexes au port d'Halifax.

M. Munro (Hamilton-Est), appuyé par M. Lang, propose,—Que ce bill soit maintenant lu une deuxième fois et, du consentement unanime, déféré à un Comité plénier.

Après débat, cette motion, mise aux voix, est agréée.

En conséquence, ce bill est lu une deuxième fois, étudié en Comité plénier, rapporté sans amendement, agréé à l'étape du rapport et, du consentement unanime, lu une troisième fois et adopté.

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques du Bill C-8, Loi modifiant la Loi sur l'Administration financière et abrogeant la Loi sur la libération des garanties.